

每季學生課程的報名時間表 (2018/19)

由 2018/19 學年起，香港資優教育學苑（資優學苑）會制訂每季課程報名時間表，方便家長及學員報讀學生課程。資優學苑會於每季前大約兩個月開始接受報讀課程。

在報讀課程的月份內，**不同課程會分批於指定的星期四（見下表）公開接受報名。請於當日瀏覽資優學苑網站，以查看課程資料、報名連結及截止日期。**課程報名結果會於每季前大約一個月公布。

請注意，每季課程的報名時間表適用於大部分課程，但若干特別課程及在比賽後的增潤課程，未必適用於此項安排。

以下是 2018/19 學年每季課程的報名時間表。

季度	開始接受報名日期	公布申請結果日期	課程舉辦日期
第一季	2018 年 7 月 19 日及 26 日	2018 年 8 月	2018 年 9 月至 11 月
第二季	2018 年 10 月 18 日及 25 日	2018 年 11 月	2018 年 12 月至 2019 年 2 月
第三季	2019 年 1 月 3 日、10 日、17 日、24 日及 31 日	2019 年 2 月	2019 年 3 月至 5 月
第四季	2019 年 4 月 4 日、11 日、18 日及 25 日	2019 年 5 月	2019 年 6 月至 8 月

- 如欲查看學生課程及活動詳情，請瀏覽：<https://www.hkage.org.hk/b5/student-programme/face-to-face>
- 如欲查看網上學習課程詳情，請瀏覽：<https://www.hkage.org.hk/b5/student-programme/online>

Seasonal Schedule for Student Programme Application (2018/19)

From 2018/19 school year and onwards, the Hong Kong Academy for Gifted Education (HKAGE) will introduce a seasonal schedule to facilitate parents and student members' application for student programmes. Programme application will start around two months in advance for each season.

During the programme application months, **different batches of programmes will be open for application on particular Thursdays (see the schedule below). Please visit the HKAGE website on these Thursdays for programme information, application link and deadline.** Programme application result announcement will be done around one month in advance for each season.

Please note that the seasonal schedule will apply to most programmes whilst some special programmes and competition follow-on enhancement programmes may not be applicable.

Below is the seasonal schedule for the coming 2018/19 school year.

Season	Programme Application Commencement Date	Programme Application Result Announcement Date	Programme Date
Season 1	19 & 26 July 2018	August 2018	September to November 2018
Season 2	18 & 25 October 2018	November 2018	December 2018 to February 2019
Season 3	3, 10, 17, 24 & 31 January 2019	February 2019	March to May 2019
Season 4	4, 11, 18 & 25 April 2019	May 2019	June to August 2019

- For details of student programmes and activities, please visit:
<http://www.hkage.org.hk/en/student-programme/face-to-face>.
- For details of online programmes, please visit:
<http://www.hkage.org.hk/en/student-programme/online>.